
Støj kan forhindre friplejehjem 
Af Anne Ehrenreich, Medlem af Hørsholm Kommunalbestyrelse for 

Venstre                                                                                                                 
              

 Støj kan spænde ben for et friplejehjem ved Klædebo. Baggrunden er, at et firma i 
området har gjort indsigelse over for støjmålingerne og mener, at støjen er mere 
omfattende end de målinger, som bygherre har fremlagt. 

 Støjmålingerne skal naturligvis være korrekte, og vi skal overholde støjreglerne. Men 
vi skal også sikre os, at vi stiller de samme støjkrav overalt i kommunen. Jeg er f.eks. 

ikke bekendt med, at støjkrav har fyldt meget i forbindelse med udbuddet ved 
Kokkedal station, hvor både friplejehjem og boliger placeres meget tæt på Kystbanen. 
Og skulle det blive aktuelt at bygge op af motorvejen ved Bakkehusene, så vil samme 

støjkrav skulle stilles her. 
Jeg ser derfor frem til at få en redegørelse fra kommunen for støjkravene, samt 

hvordan vi sikrer en ligebehandling af alle bygherrer i forhold til dette krav.   
Fra Venstres side håber vi fortsat, at det vil være muligt at få et friplejehjem ved 
Klædebo. Så borgerne kan få frit valg også af plejehjem. 

 


